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O b e c    Č a s t á 
 

Zápisnica 

 z II. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej 

konaného dňa 27. 04. 2023 o 18,00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu, Hlavná č. 168/65, 900 89 Častá 
 

 

Program: podľa pozvánky  

Prítomní prezenčne:   

Starosta obce Častá PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M.,  

poslanci: Mgr. Ľubica Opálková, Mgr. Kristína Slezáková, Ivan Ružek, Ing. Jana Jakušová, Samuel 

Lederleitner, Bc. Jozef Grajciar, Jozef Dukát -zástupca starostu, Ing. Peter Tatranský, PhD. 

Prítomní online: nikto  

Ospravedlnení: Ing. Vladimír Medlen – kontrolór obce, Martin Turay - poslanec 

Ostatní prítomní: Henrieta Korčeková – referent obecného úradu 

Verejnosť: Marián Held,  Michal Schwarz, Peter Horváth  

V celom ďalšom texte zápisnice budú poslankyne a poslanci (ďalej „poslanci OZ“), starosta, hlavný 

kontrolór obce, prizvané osoby, prítomní hostia a občania vystupujúci na verejnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva (ďalej v texte „OZ“) v obci Častá uvádzaní bez akademických titulov. 

 

1. Otvorenie II. riadneho verejného zasadnutia OZ Častá v roku 2023  

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Častá František Kašický. Privítal všetkých prítomných 

poslancov a poslankyne OZ a prítomných hostí. 

 

2. Zriadenie návrhovej komisie Obecného zastupiteľstva v Častej, určenie overovateľov 

a zapisovateľa zápisnice     

Za návrhovú komisiu Obecného zastupiteľstva v Častej boli navrhnutí:  Jozef Grajciar, Jozef Dukát  

Za overovateľov zápisnice  boli navrhnutí: Jana Jakušová,  Samuel Lederleiner  

Za zapisovateľa zápisnice bola určená:  Henrieta Korčeková 

 

Uznesenie č. 1/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení):  

a)  schvaľuje návrhovú komisiu Obecného zastupiteľstva v Častej v zložení: Jozef Grajciar, Jozef         

Dukát 

b)  určuje overovateľov zápisnice v zložení: Jana Jakušová, Samuel Lederleitner 

c)  berie na vedomie určenie zapisovateľa zápisnice: Henrieta Korčeková 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) –  za                                                

 

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

Program bol prednesený podľa zverejnenej pozvánky na zasadnutie OZ 27. apríla 2023, 

starosta obce František Kašický navrhol zmenu v programe - bod 10. Nájom nehnuteľností –  

MUDr. Vladimír Vozár - prenájom nebytových priestorov, vypustiť a presunúť do ďalšieho 

zasadnutia OZ, z dôvodu doriešenia povolení ambulancie zo strany MUDr. Vladimíra Vozára 

a rozšírenie výkazu-výmer, ktorý má byť prílohou unesenia OZ. 

 

Uznesenie č. 2/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  
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a)  schvaľuje program rokovania II. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej v roku 

2023 s navrhnutými zmenami a to s presunutím bodu 10 - Nájom nehnuteľností   

MUDr. Vladimír Vozár - prenájom nebytových priestorov do ďalšieho zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                     

 

4. Kontrola plnenia uznesení a informácia starostu obce 

Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej a informácia 

starostu obce 

Starosta obce skonštatoval, že z posledného zastupiteľstva vyplynuli nasledovné úlohy:  

1.) K Uzneseniu č. 16-I/OZ-2023 písm. b, ktorým obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce 

podpisom príslušných zmlúv súvisiacich s vystúpením Obce Častá so Spoločného obecného úradu  

so sídlom v Budmericiach zabezpečujúceho pre Obec Častá výkon prenesenej štátnej správy v oblasti 

výstavby (úlohy stavebného úradu) ku dňu 1. apríla 2023 zriadenie vlastného stavebného úradu 

v Obci Častá ku dňu 1. apríla 2023 

K uvedenému uzneseniu starosta obce uviedol, všetky dokumenty boli podpísané a Stavebný úrad 

Častá bol zriadený ku dňu 01.04.2023 a vykonáva svoju činnosť v plnom režime.  

2.) K Uznesenie č. 19/I/OZ/2023  informácia o stave príprav výstavby chodníka na ul. Štefanovská – 

6. etapa výstavby náučného chodníka, starosta skonštatoval, že monitoring dažďovej kanalizácie bol 

vykonaný a bližšie informácie podá v bode uvedenom nižšie k ,,štefanovskému chodníku“. 

3.)K Uzneseniu č. 24/I/OZ/2023 b) zabezpečením spracovania námetov v príslušných organizáciách, 

starosta uviedol že, sú to výstupy z komisíí. Zisťoval za akých  podmienok sa to dá zrealizovať 

v rámci spolupráce MKČ s vysokými školami a v súčasnosti stojí vypracovanie štúdie 500 Eur. 

V ďalšom postupe navrhuje starosta obce vyčleniť prioritne 2,3 štúdie aby sa zbytočne nevynaložilo 

veľa zbytočných financií z rozpočtu obce. Ďalej starosta upozornil poslancov na uznesenie 

z predchádzajúceho obdobia, kde boli určené úlohy pre jednotlivé  komisie na vypracovanie VZN 

v termínoch do konca mája a júna. 

 

Informácia starostu obce: 

- 19.2. - Účasť na Výročnej členskej schôdzi občianskeho združenia FC Slovan Častá. 

Poďakovanie poslancovi Ivanovi Ružekovi, ktorý po 8 rokoch pôsobenia odišiel z postu 

prezidenta klubu. Súčasne poďakovanie z jeho strany jubilujúcim členom klubu Emanuelovi 

Krchnákovi, Petrovi Prutkayovi a Michalovi Šlacerovi. Taktiež osobné poďakovanie a plaketa 

pre Martina Myslíka, Janku Biháryovú a starostom obce a pracovníčkami Obecného úradu v 

Častej za spoluprácu v rokoch 2015 až 2023. Z úrovne vedenia obce bolo tlmočené 

poďakovanie za prezentáciu a dosiahnuté výsledky v oblasti športu, práce s mládežou a deťmi, 

ako aj organizovania spoločenských podujatí v obci. Klub informoval o plánovaných 

športových cieľoch A-mužstva, detí, ako aj mužstva starých pánov, ako aj aktivitách 

súvisiacich s ďalšou modernizáciou futbalového ihriska, revízie studne a čerpadla 

zavlažovania, ako aj projektu spojeného s výsadbou 128 ks drevín a stromov v areáli ihriska 

od nadácie Tipsport vo výške 3000 Euro a následného financovania trávnika hracej plochy vo 

výške 2000 Euro. Príkladom úspešnej spolupráce obce a klubu je taktiež spolupráca pri 

poslednom projekte súvisiaceho s finančnou pomocou obce pri obnove striedačiek, ktoré si 

klub iniciatívne zabezpečil a zrealizoval svojpomocne ich renováciu a osadenie.  

- 20.2. - Obecný úrad v Častej navštívil prednosta Okresného úradu v Pezinku JUDr. Bohuš 

Chochlík. Predmetom stretnutia bola vzájomná spolupráca, informácia o obecných 

projektoch, podujatiach v obci a agenda verejnej správy na jednotlivých úsekoch. 

- 25.2. - Koncert hudobnej skupiny Hostinsky, pôsobiacej a nacvičujúcej v Častej takmer 2 

roky, ktorý sa uskutočnil v Klube za oponou KC Modra. Predpoklad obdobného koncertu 

v Častej.  
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- 22.2. - Pracovné rokovanie a prehliadka budúceho staveniska prístavby Materskej školy. Za 

prítomnosti vedenia obce Častá, Základnej školy s materskou školou, stavebného dozoru a 

zástupcami stavebnej firmy boli prerokované otázky súvisiace s pripravovaným odovzdaním 

staveniska, návšteva areálu škôlky, priľahlých dotknutých pozemkov, ako aj areál bývalého 

kúpaliska, ktoré bude v prípade potreby využité ako medzi sklad stavebného materiálu pre 

potreby výstavby. Pracovníci a deti Základnej školy s materskou školou boli o ďalších 

detailoch a o bezpečnostných opatreniach, ako aj konkrétnom dni odovzdania staveniska 

informovaní v rámci informačného systému školy a rodičia prostredníctvom aplikácie 

EduPage.  

- 23.2. - Informatívne pracovné stretnutie s majiteľmi pozemkov dotknutých pri výstavbe 

splaškovej kanalizácie a nedoriešených problémov z minulosti v obci Častá za účasti 

poslancov Obecného zastupiteľstva Martina Turaya a Jozefa Grajciara. 

- 23.2. Začatá úprava obecných pozemkov a parkov a v nasledujúcich dňoch  kosenie trávy 

pracovníkmi obecnej zelene Obecného úradu v Častej Mirom Kyrinovičom a následne 

Mikulášom Plančíkom. 

- 23.2. Začiatok trojdňovej brigády členov FC Slovan Častá za účelom vybudovania hráčskych 

striedačiek na futbalovom ihrisku za finančnej podpory obecného úradu.  

- 24.2. Úvodné rokovania na obecnom úrade a v priestoroch zdravotného strediska s novými 

obyvateľmi Častej s MUDr. Vladimírom Vozárom a jeho manželkou, zdravotnou sestrou 

Natašou k záujmu o vytvorenie špecializovanej traumatologicko-ortopedickej ambulancie pre 

deti a dospelých, pri súčasnom prevádzkovaní aj pediatrickej ambulancie v budúcnosti, o 

ktorú obec tiež usiluje.  

- 24.2. - Prvá časť monitoringu technického stavu dažďovej kanalizácie na Štefanovskej ulici v 

súvislosti s plánovanou výstavbou chodníka. 2.3.- Technická príprava na prečistenie zvyšnej 

časti dažďovej kanalizácie a dokončenie jej monitoringu na Štefanovskej ulici ako prípravy 

na plánovanú výstavbu chodníka. Ďakujeme Daliborovi Nezhodovi a Jožkovi Dukátovi. 6.3. 

dočistený celý úsek dažďovej kanalizácie na Štefanovskej ulici a dokončený monitoring 

technického stavu celého potrubia. Nebude sa musieť meniť. Pokračovanie v ďalších prácach 

potrebných na začatí výstavby chodníka. 

- 25.2.-Spustenie osvetlenia na Mesačnej ulici po zrealizovaní viacerých administratívnych, 

technických a kontrolných opatrení a po dohovore s investorom Volodymyrom Myhovychom. 

Poďakovanie za spoluprácu a angažovanosť predovšetkým Richardovi Mosoriakovi, Jurajovi 

Kunetkovi, Jozefovi Dukátovi, Romanovi Setnickému, pracovníčkam úradu Marcele 

Krchnákovej, Henrieta Korčekovej, ako aj Marekovi Brunovskému. 

-  4.3. - Majstrovstvá Slovenska v silovom trojboji v telocvični ZŠsMŠ  v Častej organizovaný  

ŠK SPC Častá, na  národnom šampionáte reprezentovalo obec 24 športovcov. 

- 27.2. (Oslo) - rokovanie  s prezidentkou Nórskej asociácia miestnych a regionálnych 

samospráv (KS) pani Gunn Marit Helgesen spolu s primátorom Vrútok Branislavom 

Zacharidesom v rámci projektu Združenia miest a obcí SR.  

- 2.3.- Členská schôdza Jednoty dôchodcov v Častej za účasti zástupcu starostu Jozefa Dukáta. 

Poďakovanie všetkým našim dôchodcom za ich aktivity pre obec.  

- 6.3. - Pracovné rokovanie a odovzdanie staveniska prístavby Materskej školy v Častej po 

ukončení kontroly podpísanej zmluvy s dodávateľskou firmou po ukončenej verejnej súťaži.  

- 10. a 11.3./22.4. - Realizácia svadobných obradov na Obecnom úrade v Častej a Hrade 

Červený kameň 

- 12.3. - Pri príležitosti Medzinárodného dňa žien zorganizovalo Divadlo na kolene Častá a 

Obecný úrad v Častej pre dámy z klubu Jednoty dôchodcov a zo Základnej školy s materskou 

školou divadelné predstavenie, ako výraz vďaky ženám v obci.  

- 12.3. - Prezentácia oživovacieho prístroja AED zo strany zástupcu starostu Jozefa Dukáta a 

člena Dobrovoľného hasičského zboru Henricha Dubana pre členov Klubu jednoty 
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dôchodcov v Častej. Prístroj je pre občanov obce v prípade potreby na hasičskej zbrojnici 

obce. Súčasne diskusia o aktuálnych projektoch obce ako prístavba materskej škôlky, 

nadstavba základnej školy, budovanie chodníka na Štefanovskej ulici, či zámer vytvorenia 

ortopedicko - traumatologickej ambulancie. Plán vytvorenia petangoveho ihriska v 

priestoroch areálu klubu dôchodcov. Poďakovanie našim dôchodcom za ich aktivity. 

- 14.3. -  Pracovné stretnutie k projektu ,,Za zelenšie futbalové ihrisko v Častej“ (22.4.) a 

prerokovanie aktuálnych projektov futbalového klubu za účasti predsedu FC Slovan Častá 

Lukáša Harsu, predsedu športovej komisie Ivana Ružeka, zástupcu starostu Jozefa Dukáta a 

účtovničky obce a koordinátorky Ing. Zuzany Polčičovej  

- 14.3. - Dokončený a obcou Častá financovaný projekt viacjazyčných informačných tabúľ v 

centre obce. Ďakujeme Adamovi Hercegovi, z občianskeho združenia Červenokamenské 

panstvo (ešte v roku 2009), autorovi kresieb Jozefovi Tihányimu, za technickú realizáciu 

pracovníkom spoločnosti Signatech, obsahovú prípravu a angažovanosť poslancovi Petrovi 

Tatranskému, bývalým poslancov Vierke Turayovej a Romanovi Setnickému, predprípravu a 

namaľovaniu stojanov Miroslavovi Kyrinovičovi a koordináciu Zuzke Polčičovej.  

- 14.3./19.4. - Obec Častá má zastúpenie v Rade Združenia miest a obcí Slovenskej republiky, 

ktorá je najvyšším výkonným orgánom medzi jednotlivými snemami a v Kongrese miestnych 

a regionálnych samospráv Rady Európy so sídlom v Štrasburgu, ktorá je jednou z inštitúcií 

Rady Európy zodpovednou za posilnenie miestnej a regionálnej demokracie a za hodnotenie 

uplatňovania Európskej charty miestnej samosprávy v jej členských štátoch. 

- 16.3/19.3. zrealizovanie prieskumu   Slovak Telekom/Subtel v súvislosti s realizáciou 

modernizácie telekomunikačnej siete v našej obci Častá ohľadne  preferovaného spôsobu 

ukončenia optickej prípojky pre rodinné domy.  

- 17.3. - Účasť na rokovaní 31. odbornej konferencie Asociácie prednostov úradov miestnej 

samosprávy v SR. Stretnutie s opätovne zvolenou prezidentkou asociácie RNDr. Denisou 

Bartošovou a členmi rady, ako aj možnosť získania informácii pre obec v rôznych oblastiach 

jej rozvoja. 

- 20.3. -Zabezpečenie nového výkonného počítača pre redakciu Častovského informačníka, 

ktorý je neoddeliteľnou súčasťou informovania v obci, pod dlhoročnou taktovkou 

šéfredaktora Romana Setnického a jazykového redaktora Adama Hercega.  

- 23.3.- Odovzdanie priestorov a plôch na prípravné práce na nadstavbe Základnej školy školou 

- 24.3. - Prestriekanie vybraných prechodov pre chodcov v záujme bezpečnosti deti pri škole a 

škôlke, v súvislosti aj so zvýšenou premávkou súvisiacou s rekonštrukciami školy a škôlky, 

ako aj občanov v ostatných častiach obce. Poďakovanie za iniciatívu zástupcovi starostu 

Jozefovi Dukátovi a promptnú realizáciu pracovníkov miestnej spoločnosti Signatech.  

- 28.3. - Ocenenie práce pedagógov Základnej školy s materskou školou pri príležitosti 

Medzinárodného dňa učiteľov zo strany vedenia školy a obce. Vyzdvihnutie práce súčasných, 

ako aj bývalých pracovníkov školy. Súčasne aj spomienka na pracovníkov, ktorí už nie sú 

medzi nami. Predstavenie s kultúrnym programom žiakov školy a detského folklórneho 

súboru Rozárka.  

- 29.3. - Odovzdanie staveniska nadstavby Základnej školy po ukončení kontroly podpísanej 

zmluvy s dodávateľskou firmou po ukončenej verejnej súťaži. Za prítomnosti vedenia obce 

Častá, Základnej školy s materskou školou, stavebného dozoru, technika bezpečnosti a 

ochrany zdravia pri práci a zástupcov konzorcia stavebných firiem YUCON s.r.o a BM-

MONT, s.r.o. boli prerokované otázky súvisiace s odovzdaním staveniska, návšteva areálu 

základnej školy, ako aj priľahlých dotknutých pozemkov. 

- 31.3. - Mechanické čistenie chodníkov a miestnej komunikácie Fándlyho ulice po zimnom 

období. 
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- 1.4. - Otvorenie Stavebného úradu v Častej v záujme zvýšenia dostupnosti a kvality 

poskytovaných služieb na úseku územného konania a stavebného poriadku. Činnosť 

stavebného úradu zabezpečuje odborne spôsobilá osoba Bc. Želmíra Šurinová. 

- 4. 4. - Obec Častá na základe podnetov od občanov ohľadom zberu triedenej zložky papiera 

a plastov distribuovalo vyjadrenie usmernenie spoločnosti OLO, a.s. 

- 6.4. - Rokovania Komisie pre školstvo, deti a mládež pri OZ Častá pod vedením jej 

predsedníčky poslankyne Kristíny Slezákovej k aktuálnym otázkam činnosti školy, 

pripravovanej voľby Rady školy, či informácii o prebiehajúcich prácach na staveniskách 

materskej školy a základnej školy za účasti pozvaného vedenia školy a obce. 

- 8.4.- Pracovníkmi verejnej zelene opravená, namaľovaná a novo zasklená informačná vitrína 

v centre obce Častá, ktorá bude slúžiť pre informačné účely.  

- 11.4. - Pracovné rokovanie k podujatiu Remeselný jarmok Častovský v súvislosti s riešením 

dopravnej situácie s Jánom Porkertom z miestnej spoločnosti Signatech, Mariánom Turayom 

z Občianskeho združenia Satyr a Silviou Pecúchovou z Obecného úradu.  

- 11.4. - Odstraňovanie starých problémov kanalizácie a vodovodu na stavbe materskej školy, 

ktoré vyriešili ďalší plynulý chod stavby zástupca starostu Jozef Dukát, vodár Ľubomír Šebora 

a riaditeľ školy Jozef Jakuš.  

- 13.4. - Pracovné rokovanie s pracovníkmi Bratislavského samosprávneho kraja k projektom 

nadstavby Základnej školy a prístavby Materskej školy so súčasnou návštevou oboch 

stavenísk za prítomnosti predstaviteľov stavebných firiem. Prerokovanie aktuálneho stavu a 

pokračovania stavebných prác, riešenie technických a ekonomických záležitosti projektov. 

- 16.4. - Stretnutie s biskupom Františkom Rábekom, ordinár Ozbrojených síl a ozbrojených 

zborov Slovenskej republiky spolu s pánom farárom v Častej Vladimírom Banským.  

Prerokovanie účasti pána biskupa na oslavách 110. výročia založenia Dobrovoľného 

hasičského zboru v Častej v júli tohto roku. 

- 18.4. - Vyšlo nové číslo Častovského informačníka s dotazníkom pre občanov v tlačenej 

a elektronickej podobe ohľadne vybratých aspektov života v obci. 

- 22.4.- Podujatie Za zelenšie ihrisko, ktoré pripravil Obecný úrad v Častej, Komisia pre šport, 

Futbalový klub FC Slovan Častá, Dobrovoľný hasičský zbor Častá a Marián Kurek s 

manželkou z miestnej spoločnosti Kreatívne záhrady za finančnej podpory Nadácie Tipsport. 

Ďakujeme za účasť na sadení stromov a kríkov všetkým deťom a rodičom z Častej, 

zúčastneným obyvateľom, miestnemu klubu Jednoty dôchodcov za sadenie a napečenie 

koláčov, Jurajovi Dobšovičovi za drevené sochy pre deti, Martinovi Myslíkovi za 

občerstvenie, spoločnosti Kovaplet - Pílecký za stĺpy a oplotenie, za účasť a pomoc členom 

Kynologického klubu, BTC klubu, ako aj poslancom obecného zastupiteľstva a pracovníkom 

obecného úradu a za realizáciu projektu Zuzke Polčičovej, Jožkovi Dukátovi, Ivkovi 

Ružekovi. 

- 25.4. - Kontrolný deň pre poslancov Obecného zastupiteľstva Častá na prístavbe Materskej 

školy a nadstavbe Základnej školy v Častej k aktuálnemu stavu rozostavanosti. 

- Pracovníci úradu – na úsek verejnej zelene nastúpil Mikuláš Plančík. Súčasne nastúpi aj Peter 

Prutkay. Obecný úrad Častá dohodol pracovníka ohľadom zabezpečenia upratovania domu 

smútku a starostlivosť o cintorín (Roman Stojkovič).  

- Podané projekty/žiadosti o dotácie:  

1.Bratislavský samosprávny kraj - dotácie - obec Častá (za FC Slovan Častá) - futbalové 

bránky, lopty, dresy, lavice a stoly na sedenie – 5664 EUR/20 percent spoluúčasť – 1158 EUR 

2.Bratislavský samosprávny kraj – dotácie Klub slovenských turistov - nákup 

veľkokapacitných stanov – 6300 EUR/ 20 percent spoluúčasť – 1300 EUR 

3.Environmentálny fond – štiepkovač, prívesný vozík, kompostéry – 45.000 EUR -   bez 

spoluúčasti 

4. MIRRI - riešenie migračných výziev v obci Častá - 36.400 EUR 
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5. Žiadosť - príspevok z Environmentálneho fondu za vytriedenie odpadov (cca 4000 EUR)  

6. Zmluva o poskytnutie dotácie z prostriedkov Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR pre DHZ 

Častá – 3.000 EUR. 

- Zámenná zmluva a zmluva o zriadení vecného bremena medzi obcou Častá a Pavlom 

Soukopom – zmluva bola zavkladovaná 4. apríla 2023 a právne účinky nastali 26. apríla 2023 

  

Uznesenie č. 3/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)               

berie na vedomie  plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej 

a informácie starostu obce 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                      

 

5. Verejné vypočutie občanov 

Starosta obce František Kašický po dohode s pánom Mariánom Heldom, ktorý zastupoval aj ďalších 

občanov, vlastníkov nehnuteľností z lokality 24/o, predniesol jeho požiadavku na odčlenenie 4 

pozemkov a vypracovanie len čiastkovej  urbanistickej štúdie, ktorá by nezahŕňala celú lokalitu 24/o. 

Návrh starostu obce bol, aby sa na pracovnom rokovaní k Zmenám a doplnkom územného plánu č.3  

s doc. Ing. arch. Alžbetou Sopirovou, prešla možnosť vyriešenia čiastkovej urbanistickej štúdie 

dotknutých pozemkov majiteľov, ktorí si vyriešili aj vstup do danej lokality. K danej téme vystúpil 

aj pán Tatranský skonštatoval, že obec bude nápomocná pri riešení, ale nebude urbanistickú štúdiu 

financovať a uviedol že najlepšie riešenie by bolo zahrnúť celú lokalitu 24/o do urbanistickej štúdie.  

Ďalej vystúpil p. Horváth, či by nebolo možné opraviť výtlky na Pastierskej ulici, na čo odpovedal 

poslanec Jozef Dukát, že obec situáciu rieši, je objednané kamenivo, ktoré bude použité na uliciach 

Podzámocká a Pastierska. 

 

Uznesenie č. 4/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

berie   na   vedomie  verejné vypočutie prítomných občanov. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (7 ) – za;  

Poslankyňa Kristína Slezáková v danej chvíli nebola prítomná v miestnosti.                                                     

 

6. Členský príspevok do Oblastnej organizácie cestovného ruchu na rok 2023 

Starosta uviedol informáciu, že tak ako bolo prerokované na pracovnom zasadnutí za účasti 

predstaviteľov OOCR p. Juraja  Petrakoviča a p. Zuzany Tichej za 6 rokov od 2017 – do 2022 sa 

platilo členské cca: 5 800,- EUR ročne, čo za 6 rokov činilo sumu 34 467,- EUR. Tento rok môžeme 

získať späť na podujatia v obci 6 378,- EUR. Zaoberala sa tým Komisia financií, podnikania a 

cestovného ruchu pri OZ Častá, za ktorú vystúpila predsedníčka Ľubica Opálková a uviedla, že je 

potrebné zaujímať sa o to, aké finančné prostriedky môžeme získať zo združenia späť. Po diskusii 

bol prijatý záver, že nateraz by obec Častá mala zostať v OOCR a uhradiť členské na rok 2023.  

 

Uznesenie č. 5/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4  zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

schvaľuje  Členský príspevok do Oblastnej organizácie cestovného ruchu (OOCR)  na rok 2023 vo 

výške 5 826 EUR 

 

Hlasovanie:  prítomní ( 8);    

za - 5   Ľubica Opálková, Kristína Slezáková, Jana Jakušová, Jozef Grajciar, Peter Tatranský 
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proti - 3 Ivan Ružek, Samuel Lederleitner, Jozef Dukát                                           

 

7.  Členský príspevok do združenia Mikroregión Červený Kameň na rok 2023 

Starosta uviedol informáciu, že do združenia Mikroregión Červený Kameň je ročné členské: 4719,77 

Eur/ po namietaní zo strany obce je 3 363 EUR, obec bola proti, návrh bol max.1000 EUR , tak ako 

bolo prerokované na pracovnom zasadnutí a Komisiou financií, podnikania a cestovného ruchu pri 

OZ Častá, ktorej bola doplnená aj informácia ohľadne  KEP – krajinnoekologického plánu, na ktorom 

sa má finančne podieľať aj obec Častá, čím sa  navýši  príspevok zhruba o 700,- EUR.  Ďalej 

projekt ,,Meteostanica“ v hodnote 4265,10 EUR plánovaný pre ZŠ Častá sa nebude realizovať 

z dôvodu nedokončeného výberového konania zo strany MČK. Starosta podal informáciu 

k problematike verejného obstarávania na vývoznú spoločnosť odpadov v rámci Mikroregiónu ČK. 

Na záver diskusie poslancov k tomuto bodu vystúpila predsedníčka komisie Ľubica Opálková, ktorá 

uviedla že z dlhodobého hľadiska sa stráca efektivita vynaložených finančných prostriedkov 

a komisia neodporúča platiť členský príspevok do združenia MČK.  

Starosta uviedol, že treba preveriť otázku verejného obstarávania k vývoznej spoločnosti, ak 

vystúpime z členstva združenia Mikroregiónu ČK. 

Uznesenie č. 6/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

neschvaľuje Členský príspevok do združenia Mikroregión Červený Kameň na rok 2023 vo výške  

3 363 Eur 

 

Hlasovanie:  prítomní (8);   

za - 0 

proti - 7 Ľubica Opálková, Kristína Slezáková, Jana Jakušová, Jozef Grajciar, Ivan Ružek, Samuel 

Lederleitner, Jozef Dukát  

zdržal sa hlasovania -1 Peter Tatranský                                                                                           

 

8.  Predaj pozemkov Obce Častá Rímskokatolíckej cirkvi 

Rozhodnutím zo dňa 27.02.2023 Okresný úrad Pezinok prerušil konanie o vklade vlastníckeho práva 

podľa zmluvy uzatvorenej na základe uvedeného prijatého uznesenia, okrem iného aj z dôvodu chýb 

v písaní a počítaní v Uznesení Obecného zastupiteľstva Obce Častá č. 9-III/OZ/2022 v uplynulom 

volebnom období, ktoré nekorešpondujú s reálnym stavom údajov podľa zmluvy a katastra 

nehnuteľností. Z uvedeného dôvodu je potrebné prijať nové uznesenia Obecného zastupiteľstva Obce 

Častá. Materiál bol prerokovaný s právnikom a po doložení potrebných listín z Rímskokatolíckej 

cirkvi je pripravený  nový návrh vkladu zmluvy na Okresný úrad Pezinok katastrálny odbor. 

 

Uznesenie č. 7/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

schvaľuje  priamy predaj pozemkov Obce Častá podľa nasledovnej špecifikácie: 

 

1) priamy predaj novovytvoreného pozemku v Obci Častá, k. ú. Častá, a to pozemku s parc. č. 

2414/3 (67 m2), vymedzeného v zmluve ako Predmet prevodu č. 1, o výmere 67 m2, druhom 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, vedeného na LV č. 1839 vo vlastníctve Obce Častá za 

jednotkovú cenu 11,49 EUR/m2, tzn. celkovú cenu 769,83 EUR, stanovenú na základe 

znaleckého posudku nadobúdateľovi  žiadateľovi: Rímskokatolícka cirkev, farnosť Častá, 

Andreja Hlinku 1, 900 89 častá, IČO: 34014977 

 

2) priamy predaj časti pozemku v Obci Častá, k. ú. Častá, a to časti pozemku s parc. č. 671/15, 

vymedzenej v zmluve ako Predmet prevodu č. 2, o výmere prevádzanej časti 179,61 m2, druhom 



8 

 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, ktorý pozemok je vedený na LV č. 2118 vo vlastníctve 

Obce Častá za jednotkovú cenu 15,43 EUR/m2, tzn. celkovú cenu 2771,38 EUR, stanovenú na 

základe znaleckého posudku nadobúdateľovi — žiadateľovi: Rímskokatolícka cirkev, farnosť 

Častá, Andreja Hlinku 1, 900 89 Častá, IČO: 34014977 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                     

 

9. Kúpa pozemku cestnej komunikácie v zóne „Paradise Housing“ 

Starosta uviedol dôvodovú správu k danému bodu: Bývalý starosta obce podpísal 11. novembra 2022 

kúpnu zmluvu medzi Obcou Častá a Gamystav, s.r.o. Na základe tejto podpísanej zmluvy bol obcou 

Častá 14. marca 2023 podaný návrh na vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností. Okresný 

úrad Pezinok, katastrálny odbor dňa 3. apríla 2023 prerušil katastrálne konanie z dôvodu nedostatkov 

ohľadne kúpnej zmluvy. Po dohode so spoločnosťou GAMYSTAV s.r.o a právnou kanceláriou sa 

predkladá na schválenie nová kúpna zmluva, ktorá obsahuje všetky podstatné náležitosti. Po prejdení 

zmluvy s p. Volodymyrom Myhovychom so spoločnosti Gamystav sa dohodli, že v bode 4.1 pís. c) 

treba doplniť vecné bremená na základe realizovanej stavby vodovodnej siete a ZSE, z dôvodu že je 

to na liste vlastníctva. Po podpísaní zmluvy sa pripraví návrh na vklad do katastra. Na prijatie 

uznesenia o schválení kúpy Pozemku komunikácie je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

prítomných poslancov. 

 

Uznesenie č. 8/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona  

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) 

 

a) schvaľuje kúpu pozemku v k. ú. Častá zapísaného na LV č. 906 pre k. ú. Častá ako 

pozemok reg. „C“ č. 2403/3, druh pozemku Ostatná plocha o výmere 2665 m2 

od obchodnej spoločnosti GAMYSTAV s. r. o., so sídlom Dolná 63/96, 900 01 Modra, 

IČO: 44 879 911, zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu Bratislava I, Oddiel: Sro, vložka 

č. 60049/B v podiele 1/1 k celku, do majetku Obce Častá, so sídlom Hlavná 168, 900 89 Častá, IČO: 

00 304 701, za dohodnutú kúpnu cenu 1,- eur (jedno euro), pričom návrh na vklad do katastra 

nehnuteľností k prevodu vlastníckeho práva podá Obec Častá 

ako kupujúci a zároveň uhradí všetky poplatky s tým spojené. 

 

b) poveruje starostu obce podpisom kúpnej zmluvy medzi obcou Častá a Gamystav s.r.o. a podaním 

návrhu na vklad do katastra nehnuteľností k prevodu vlastníckeho práva 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                     

 

10.  Nájom nehnuteľností – MUDr. Vladimír Vozár - prenájom nebytových priestorov  

Presúva sa do programu ďalšieho zasadnutia OZ obce Častá.   

 

11. Informácia o vyhlásení verejného obstarávania na výber zhotoviteľa chodníka na ulici 

Štefanovská. 

Zhrnutie starostu: zámerom Obecného úradu v Častej je vyhlásiť verejné obstarávanie na výber 

zhotoviteľa výstavby chodníka na ul. Štefanovská v zmysle projektovej dokumentácie 

a aktualizovaného výkazu výmer – SO 01 náučný chodník – 159 856,03 EUR s DPH a SO 02 drobná 

architektúra - 3810,06 EUR s DPH.  

Dôvodom je vzhľadom na zhotovenú projektovú dokumentáciu, platné stavebné povolenie, 

aktualizovaný výkaz výmer mať aj zrealizované verejné obstarávanie na zhotoviteľa a tým byť 

pripravený na realizáciu výstavby a zapojenie sa do pripravovanej výzvy, ktorá je podľa najnovších 

informácií plánovaná na mesiac jún. 
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Po vysúťažení zhotoviteľa bude predložené na rokovanie obecného zastupiteľstva návrh  spôsobu 

financovania (prostriedky obce – rezervný fond, resp. plánované prostriedky v kapitole miestne 

komunikácie a plánovaná dotácia), ako aj návrh zmluvy so zhotoviteľom. 

Bola preverená funkčnosť existujúcej dažďovej kanalizácie. Starosta skonštatoval, že k uvedenému 

máme v platnosti Uznesenie č. 19-I/OZ-2023.  

V súvislosti s uznesením č. 19/I/OZ/2023 týkajúceho príprav výstavby chodníka na ul. Štefanovská 

– 6. etapa starosta informoval, že tak ako deklaroval na pracovnom rokovaní, príslušné dokumenty 

a zmluvy súvisiace s realizáciou projektu doteraz boli a budú predložené na rokovanie obecného 

zastupiteľstva a v tejto súvislosti je vyriešená aj požiadavka poslanca Petra Tatranského v zmysle e-

mailovej požiadavky a podnetu  zo dňa 7.3., ktorý s týmto vysvetlením súhlasil a vec považuje za 

vybavenú. 
 

 

12. Správa o plnení plánu a úloh hlavného kontrolóra obce Častá za rok 2022 

Uvedenú informáciu (Správu o plnení plánu a úloh hlavného kontrolóra obce Častá za rok 2022)  

podal hlavný kontrolór na pracovnom zasadnutí, materiály boli odoslane poslancom na 

preštudovanie. Ďalej starosta obce pripomenul, že ako uviedol hlavný kontrolór obce Vladimír 

Medlen na pracovnom zasadnutí OZ, v novembri tohto roku mu končí funkčné obdobie, preto bude 

potrebné pripraviť v druhej polovici roka výberové konanie na HK obce Častá. 

 

Uznesenie  č. 9/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) 

berie na vedomie Správu o plnení plánu a úloh hlavného kontrolóra obce Častá za rok 2022. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za    

 

13. Voľby do Rady školy - delegovanie zástupcov Obecného zastupiteľstva obce Častá 

V tejto súvislosti starosta podal krátku informáciu, ZŠ vyhlasilo výzvu na voľby členov do rady školy 

pri Základnej škole s materskou školou Častá, Hlavná 293. V súlade s ustanovením § 25 zákona NR 

SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov je počet členov rady školy 11 v zložení:  

• dvaja zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov,  

• jeden zvolený zástupca nepedagogických zamestnancov,  

• štyria zvolení zástupcovia rodičov žiakov, ktorí nie sú zamestnancami školy,  

• štyria delegovaní zástupcovia zriaďovateľa.  

Na základe uvedeného OZ deleguje nasledovných členov: Ľubicu Opálkovú,  Bc. Jozefa Grajciara, 

Petra Tatranského, Ivana Ružeka 

 

Uznesenie č. 10/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 25 ods. 1 

zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v zmysle § 1 ods. 2 a 3 vyhlášky MŠVVaŠ SR č. 

291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o 

ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení v znení neskorších predpisov  

deleguje 1.) Mgr. Ľubicu Opálkovú,  2.) Bc. Jozefa Grajciara, 3.) Ing. Petra Tatranského, PhD.,  

4.) Ivana Ružeka ako zástupcov Obecného zastupiteľstva obce Častá do Rady školy  pri Základnej 

škole s materskou školou Častá, Hlavná 293 na funkčné obdobie 2023-2027 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za    

                                                  

14. Rozdelenie dotácii pre občianske a iné združenia v obci na rok 2023 
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Návrh uznesenia sa predkladá na základe návrhu Komisie pre kultúru, sociálne otázky a verejného 

poriadku pri OZ Častá zo dňa 30. marca 2023. 

 

Uznesenie č. 11/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom 

zriadení)  

a) schvaľuje rozdelenie dotácii pre občianske a iné združenia v obci na rok 2023 nasledovne 

Kultúrne občianske združenia                                         

                1)  Divadlo na kolene                                                              1 500 EUR 

                2)  Dychová hudba Častovanka                                               1 500 EUR 

                3)  RC Klub                                                                             2 000 EUR  

B )poveruje starostu obce Častá podpísaním príslušných dohôd s vyššie uvedenými občianskymi 

združeniami o poskytnutí dotácie obce na rok 2023 

 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                      

 

15. Doplnenie komisií obecného zastupiteľstva o nových členov 

V zmysle návrhov predsedov komisií sa dopĺňajú noví členovia do uvedených komisií. 

 

Uznesenie č. 12/II/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 15 ods. 1 a 2 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom 

zriadení) 

volí 

1. Do Komisie pre školstvo, deti a mládež pri OZ Častá členov komisie, odborníkov z radov 

obyvateľov obce a iných osôb: Mgr. Jozefa Jakuša                          

2.   Do Komisie financií, podnikania a cestovného ruchu pri OZ Častá členov komisie odborníkov z 

radov obyvateľov obce a iných osôb: Ing. Janu Chovancovú 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                      

 

16. Prekovanie žiadosti občanov - Katarína Jáchymová - žiadosť o odkúpenie pozemkov 

Starosta obce sa vyjadril k už schválenej žiadosti o odkúpenie pozemkov, že  je potrebné rozhodnúť 

vo veci postupu, nakoľko ide o rozhodnutie spred 10 rokov. Pozemky sa nachádzajú pod rodinným 

domom a v spoločnom dvore, je tam problém z identifikáciou pozemkov. Z tohto dôvodu sa nebude 

prijímať uznesenie, ale treba dôsledne preveriť okolnosti, a na základe výsledkov Komisia financií 

odporúča aj v prípade vôle odpredaj realizovať z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ako bolo 

pôvodne zamýšľané so stanovením ceny.  

 

17. Rôzne: 

Informácie starostu: 

1. Zapojenie sa obce do spoločného verejného obstarávania týkajúceho sa odpadového 

hospodárstva - vzorec výpočtu poplatkov pre VZN ohľadne odpadov - stanovenie postupu 

- obecný úrad Častá preverí a zabezpečí vzory VZN obcí, ktoré už realizujú spôsob odpadového 

hospodárstva obdobne ako Častá, Komisia financií, podnikania a cestovného ruchu a Komisii 

výstavby, územného rozvoja, životného prostredia a dopravy pripravia návrh vzorca výpočtu 

poplatkov pre VZN obce Častá ohľadne odpadového hospodárstva. Poverenie pracovníčky OcÚ 

Silvie Pecúchovej na vytvorenie porovnania/štatistiky vývozu komunálneho odpadu v období 

pred vážením a počas váženia odpadov.  



11 

 

2. Rokovania k Územnému plánu obce Častá - Zmeny a doplnky č.3 - pracovné rokovanie za 

účasti doc. Sopirovej sa uskutoční 11.5. a riadne rokovanie 18.5. (reštaurácia Štadión Častá) 

3. Informácia k stavebným prácam na nadstavbe Základnej školy a prístavbe Materskej 

školy v obci - obidve stavby sú odovzdané zhotoviteľovi. Uskutočnilo sa pracovné rokovanie 

s Bratislavským samosprávnym krajom k problematike financovania Realizujú sa pravidelné 

kontrolné dni za účasti vedenia obce, zhotoviteľov, stavebného dozoru, vedenia školy, 

stavebného úradu, prizývaní sú projektanti a statik. V súvislosti so stavbami bude potrebné 

z úrovne obce riešiť a financovať práce, ktoré sú mimo projektov a výkazov výmer: 

- Materská škola: odvoz sute, výkopové práce – vodovod, kanalizácia, nové potrubie, septik - 

odstránenie a odvoz, prekládka kábla na budúcom parkovisku, riešenie kanalizácie na 

budúcom parkovisku, 

- Základná škola: izolácia strechy, oplotenie, zhodenie sutiny zo strechy, odstránenie plotu pri 

ihrisku v súvislosti s narušenou statikou a bezpečnosťou. 

Poslanec p. Tatranský si vyžiadal zmenený harmonogram prác obidvoch stavieb, žiadal aby 

bol zaslaný poslancom. Navrhol riešiť chodník pred farou ako vyvolanú investíciu. Starosta sa 

vyjadril že sa musí situácia prerokovať, pretože pozemok nie je obecný, ale cirkevný a zdôraznil 

že nie je súčasťou projektu nadstavby ZŠ, nie je spracovaná projektová dokumentácia, nie sú 

vyčlenené finančné zdroje. Poslanci diskutovali o bezpečnosti prístupu do školského areálu 

a záver bol že v budúcnosti sa musí vyriešiť celá dopravná situácia na ulici Na vŕšku.  

4. Orez stromov v obcí a na cintoríne - riešenie požiadavky občanov – obec spracuje finančnú 

kalkuláciu na základe posúdenia arboristu a navrhne spôsob riešenia. 

Na záver poslanec p. Tatranský ozrejmil svoju činnosť a prácu na projektoch pre obec Častá 

v predchádzajúcom volebnom období, za ktorú bol finančne ohodnotený v súlade s dohodou 

o vykonaní práce. Text uvádzame v plnom znení, na žiadosť poslanca p. Tatranského. 

 
Vážený pán starosta, panie poslankyne, páni poslanci. 

 

Rád by som sa povedal pár slov k dohode o vykonaní práce, ktorú som mal v roku 2022 uzatvorenú s obecným 

úradom Častá. Ako zástupca starostu som za roky 2019, 2020 a 2021 vykonával činnosti, ktoré boli nad rámec 

bežnej práce poslanca obecného zastupiteľstva v Častej aj bežnej náplne práce zástupcu starostu. Svoju úlohu 

zástupcu starostu som vykonával najlepšie ako som vedel a myslím, že som bývalého pána starostu zastupoval 

dostatočne a viac než uspokojivo.  

 

Riešenie problematiky ohľadne PD, získanie stavebného povolenia, rokovania na BSK, s projektantom, 

geodetom a všetkého čo súviselo s projektom nadstavby a prístavby ZŠ a neskôr prístavby MŠ, optickej sieti 

v obci a pripokládky, rekonštrukcie verejného osvetlenia, Pumptracku a mnohých ďalších aktivít, si 

vyžadovalo moju účasť na stretnutiach a rokovaniach aj počas bežnej pracovnej doby. Tri roky som vykonával 

túto prácu bez akéhokoľvek nároku na odmenu. Odmenu som dostával, ako každý poslanec v zmysle vtedy 

platných zásad odmeňovania poslancov OZ. Za spracovanie žiadosti o NFP na ZŠ, ktorá bola úspešná, mi 

poslanci schválili mimoriadnu odmenu. Obec získala NFP vo výške 2 451 032,73 EUR. 

 

Nakoľko intenzita prác neprestávala, ale skôr naopak sa zvyšovala, na začiatku roku 2022 sme s vtedajším 

pánom starostom uzavreli dohodu o vykonaní práce na max. 10 hodín do týždňa platnú počas celého roka 

2022. Mesačná odmena predstavovala sumu 300 EUR v čistom, čo je 428 EUR v hrubom. Celkové náklady 

za rok 2022 súvisiace s touto dohodou o vykonaní práce činili sumu približne 5 200 EUR. 

 

Obyčajne som odpracoval viac hodín, ako bolo stanovené maximum. Desať hodín týždenne, je viac ako jeden 

štandardný pracovný deň. Matematicky vypočítaná hodinová sadzba je 10,75 EUR na hodinu v hrubom!  
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Tu by som sa chcel pozastaviť a pripomenúť, že obec Častá mala v minulosti uzatvorenú zmluvu s pánom 

Lucinom, kde cena práce špecialistu na základe prieskumu trhu bola stanovená na 36 EUR/hodinu. 

V súčasnosti má obec uzatvorenú zmluvu s pani Hlavatou, ktorá obci zabezpečuje projektový manažment v 

oblasti žiadosti o platbu a iných dohodnutých činností za sumu 30 EUR/hodinu. Spoločnosť poskytujúca 

služby súvisiace s verejným obstarávaním, má okrem iného v zmluve dve hodinové sadzby týkajúce sa ich 

služieb jedna je 30 a druhá 36 EUR na hodinu.  

 

Tieto sumy sú s porovnaním s mojou hodinovou sadzbou, 10,75 EUR trojnásobne a viac vyššie. Dovolím si 

preto tvrdiť, že obec Častá mala počas posledných štyroch rokov kvalitného projektového manažéra, po ktorom 

bolo vidieť výsledky za symbolickú až smiešnu sumu. Ak by si obec Častá obstarala niekoho, kto by vykonával 

moju prácu špecialistu a projektového manažéra, obec by to za celé štyri roky stálo celkovo cca 69 000 EUR. 

Mne obec na základe riadne vykonanej práce a v súlade s dohodou o vykonaní práce vyplatila cca 5 200 

EUR, a ušetril som obci Častá za štyri roky zdroje vo výške cca 64 000 EUR! 

 

Myslím si, že za najväčšie úspechy môžeme považovať už spomenutú zmluvu o NFP na ZŠ ale aj zmluvu 

o NFP na MŠ (1 653 993,58 €) obe spolu v sumárnej hodnote 4 105 026,31 €. 

 

Vidíte, že nemám žiadny problém to povedať takto verejne, lebo ja sa za svoju prácu nehanbím. Nehanbím sa 

ani za výsledky, ktoré moja práca pre našu obec priniesla. Chcem pripomenúť aj to, že s OÚ Častá a jej 

pracovníčkami som za posledné 4 roky mal a stále mám výbornú spoluprácu vo všetkých oblastiach. Získané 

dotácie sú aj ich zásluhou ako aj zásluhou celého tímu ľudí, čo na tom pracovali.  

Toto moje vystúpenie som považoval za potrebné, ako objasnenie celej situácie. V poslednom čase bolo totiž 

viackrát spomenuté, že v minulom období som bral od obce peniaze. Preto som to chcel jasne vysvetliť, aby 

to nebolo zle pochopené a nepoškodzovalo to moje meno. 

 

Rovnakú formu spolupráce som ponúkol aj súčasnému pánovi starostovi, ale doteraz o ňu neprejavil záujem. 

Plne rešpektujem toto jeho rozhodnutie. Ďakujem Vám za vypočutie. 

 

Starosta uviedol, že k obsahu vystúpenia sa nevyjadruje, ale zareagoval k poznámke ponuky 

tejto formy spolupráce. Poznamenal, že sa nastavil spôsob financovania a odmeňovania práce 

poslancov, čo sa premietlo do prijatého a schváleného systému odmeňovania, lebo chcel aby ľudia 

vedeli ako sú platení všetci poslanci, zástupca starostu. Tak aby mali o tom  reálny prehľad, ako aj 

o uzatvorených dohodách, pretože si nie je istý, že sa o týchto veciach v minulosti vedelo a aby bolo 

jasné, kto a za čo robí, kto je ako platený a kto má akú odmenu. 

 

Ďalej p. Peter Tatranský ešte predniesol návrh pána Adama Hercega z OZ Červenokamenské 

panstvo na spoluprácu obce pri úprave okolia pri kríži pred cintorínom. Starosta ešte vyzdvihol p. 

Adama Hercega, obyvateľa obce Častá, ako učiteľa v rebríčku Učiteľ Slovenska v top 10. 

        

26. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným a o 21:00 hod. ukončil zasadnutie. 

 

Zápisnicu zapísala dňa 27. apríla 2023  Henrieta Korčeková 

 

Overovatelia:  Jana Jakušová, v.r. 

         

                       Samuel Lederleitner, v.r. 

 

                                                                  PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M., v.r.

                    starosta obce Častá   

 

      


